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Siūloma keisti  

Pasiūlymo turinys 

 Str. Str. d. P. 

18 1  Argumentas: Siūloma iš regioninių architektūros tarybų kompetencijos 

eliminuoti nekilnojamojo kultūros paveldo klausimų nagrinėjimą ir 

rekomendacijų bei pasiūlymų valstybės ir savivaldybių institucijoms 

teikimą šiais klausimais, nes tuos pačius klausimus nagrinėja ir 

rekomendacijas teikia ir valstybės eksperto funkcijas atliekanti Valstybinė 

kultūros paveldo komisija, todėl būtų užprogramuotas konfliktas tarp 

dviejų tą pačią kompetenciją turinčių institucijų.   

 

Pasiūlymas: 

Pakeisti 18 straipsnio 1 dalį ir ją išdėstyti taip: 

„1. Architektūros, teritorijų planavimo, nekilnojamojo kultūros paveldo 

sričių ir kitiems su architektūra susijusiems klausimams nagrinėti, 

rekomendacijoms teikti ir pasiūlymams valstybės ir savivaldybių 

institucijoms, priimančioms su architektūra susijusius sprendimus, teikti, 

taip pat architektūros kokybei vertinti steigiamos regioninės architektūros 

tarybos.“  

18 5 1 Argumentas: Siūloma iš regioninių architektūros tarybų kompetencijos 

eliminuoti nekilnojamojo kultūros paveldo klausimų nagrinėjimą ir 

rekomendacijų bei pasiūlymų valstybės ir savivaldybių institucijoms 

teikimą šiais klausimais, nes tuos pačius klausimus nagrinėja ir 

rekomendacijas teikia ir valstybės eksperto funkcijas atliekanti Valstybinė 

kultūros paveldo komisija, todėl būtų užprogramuotas konfliktas tarp 

dviejų tą pačią kompetenciją turinčių institucijų.   

 

Pasiūlymas: 

Pakeisti 18 straipsnio 5 dalies 1 punktą ir jį išdėstyti taip: 

“1) teikia valstybės ir savivaldybių institucijoms rekomendacijas dėl 

teritorijų planavimo dokumentų, architektūrinių, nekilnojamojo kultūros 

paveldo bei šiame įstatyme nurodytų objektų projektinių pasiūlymų, 

architektūrinių ir urbanistinių idėjų sprendinių, statinių projektų, statinių 

architektūros atitikties architektūros kokybės reikalavimams ir kitais 

architektūros kokybės klausimais;”  
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